
FOOD SUPPLEMENT FOR THE DIETARY MANAGEMENT OF PREGNANCY

OMEGA 3  
The intake of small amounts of omega-3 fatty acids in pregnant women with no or low fish intake may confer protection 

against premature birth and low birth weight.
FOLATE

5-MTHF (5-methyltetrahydrofolate) is involved in the process of cell division.The daily dose of 400 µg contained in each EUNATAL 
tablet contributes to maternal tissue growth and normal synthesis of amino acids, which are essential for protein production.

An adequate intake of folate also contributes to normal red blood cell production.
B-GROUP VITAMINS

Contribute to normal energy metabolism and the functioning of the nervous system. 
Vitamins B2, B3, B5, B6 and B12 also contribute to the reduction of tiredness and fatigue.

VITAMIN D
Contributes to the absorption and utilization of calcium, which is needed to form and maintain normal bone structure. 

An adequate intake of vitamin D is necessary for normal growth and bone development in children.

IRON
Contributes to the normal transport of oxygen in the body and to the normal formation of red blood cells.

IODINE
Essential for the synthesis of thyroid hormones; adequate iodine intake contributes to normal cognitive function and normal growth of the child.

ZINC
It is involved in cell division processes, normal protein and DNA synthesis. 

It also contributes to the efficiency of the immune system and participates in protecting cells from oxidative stress (free radicals).

PRODUCT CLASSIFICATION:
Food supplement

Omega 3, of which: 300 mg
DHA (docosahexaenoic acid) 250 mg
EPA (eicosapentaenoic acid) 50 mg
Vitamin B1 1,1 mg
Vitamin B2 1,4 mg
Vitamin B3 16 mg
Vitamin B5 6 mg
Vitamin B6 1,4 mg
Vitamin B8 50 mcg
Folic acid 400 mcg
Vitamin B12 2,5 mcg
Vitamin D 15 mcg
Iron 30 mg
Zinc 10 mg
Copper 1,2 mg
Iodine 220 mcg
Selenium 55 mcg

SCOPE OF USE: 
EUNATAL is a multivitamin and multimineral 
food supplement specially formulated to meet 
the needs of women who are preparing 
to become mothers.

1 tablets dailyHOW TO USE:
PACKAGING: 3 blisters packs of 10 tablets 
inserted in a fold box with leaflet.
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ACTIVE INGREDIENTS:

COMPLÉMENT ALIMENTAIRE POUR LA GESTION
DE LA DIÈTE PENDANT LA GROSSESSE

OMEGA 3
L’apport de petites quantités d’acides gras Oméga-3 chez les femmes enceintes qui consomment peu ou pas de poisson 

peut conférer une protection contre les naissances prématurées et le faible poids à la naissance.
FOLATE

Le folate est impliqué dans le processus de division cellulaire. La dose quotidienne de 400 µg contenue dans chaque 
comprimé EUNATAL contribue à la croissance des tissus maternels et à la synthèse normale des acides aminés, qui sont 
essentiels à la production de protéines. Un apport adéquat en Folate contribue également à la production normale de 

globules rouges.
VITAMINES DU GROUPE B

Elles contribuent au métabolisme énergétique normal et au fonctionnement du système nerveux. Les vitamines B2, B3, 
B5, B6 et B12 contribuent également à réduire la fatigue.

VITAMINE D
Contribue à l’absorption et à l’utilisation du Calcium, qui est nécessaire à la formation et au maintien d’une structure 
osseuse normale. Un apport adéquat en Vitamine D est nécessaire pour une croissance et un développement osseux 

normaux chez l’enfant.
FER

Contribue au transport normal de l’oxygène dans l’organisme et à la formation normale des globules rouges.
IODE

Essentiel pour la synthèse des hormones thyroïdiennes; un apport adéquat en iode contribue à une fonction cognitive 
normale et à une croissance normale chez les enfants.

ZINC
Il participe aux processus de division cellulaire, à la synthèse normale des protéines et de l’ADN. Il contribue également à 

l’efficacité du système immunitaire et participe à la protection des cellules contre le stress oxydatif (radicaux libres).
CUIVRE

Le cuivre contribue au maintien du tissu conjonctif normal et au fonctionnement normal du système nerveux.

CLASSIFICATION DU PRODUIT:
Complément alimentaire. 
INGRÉDIENTS ACTIFS: 

• DHA 270 mg
• EPA 45 mg
• Vitamine B1 1,1 mg
• Vitamine B2 1,4 mg
• Vitamine B3 16 mg
• Vitamine B5 6 mg
• Vitamine B6 1,4 mg
• Vitamine B8 50 mcg

• Vitamine B12 2,50 mcg
• Vitamine D 15 mcg
• Folate 0,4 mg
• Fer 30 mg
• Zinc 10 mg
• Iode 220 mcg
• Cuivre 3,42 mg
• Sélénium 55 mcg

DOMAINE D’APPLICATION: EUNATALTM  est 
un complément alimentaire multivitaminé et 
multiminéral spécialement formulé pour répondre 
aux besoins des femmes qui se préparent à 
devenir mères.

MODE D’EMPLOI: 1 comprimé par jour

 FORMATO: 3 blisters de 10 comprimés
insérés dans un étui avec une notice.


